
 
 

ZAPISNIK 

Sa sastanka s izabranim predstavnicima studenata Agronomskog i prehrambeno-tehnološkog fakulteta 

održanog 5.12.2017. u učionici br. 7 s početkom u 8i15. 

DNEVNI RED: 

1. Predstavljanje dekana i nove uprave APTF-a 

2. Pokretanje novih smjerova diplomskih studija 

3. Održavanje stručne prakse i terenske nastave 

4. Prijavljivanje završnih i diplomskih radova 

5. Evidencija nastave 

6. Tekuća pitanja 

Sastanku su nazočili: 

1. Izv.prof.dr.sc. Ivan Ostojić, dekan 

2. Izv.prof.dr.sc. Anita Ivanković, prodekanica za nastavu 

3. Izv.prof.dr.sc. Adrijana Filipović, prodekanica za znanost i međunarodnu suradnju 

4. Ljiljana Bulić, voditeljica studentske referade 

5. Ana Sičaja, predsjednica Studenstkog zbora APTF-a 

6. Mario Kovač, zamjenik predsjednice SZ APTF-a 

7. Nikolina Zovko, zamjenica predstavnice II godine Prehrambene tehnologije 

8. Mate Vukadin, predstavnik III godine Agronomije 

9. Mario Jurica, zamjenik predstavnika III godine agronomije 

10. Helena Glamuzina, zamjenica predstavnice I godine Bilinogojstva 

11. Ivona Bošnjak, predstavnica I godine Prehrambenog inženjerstva 

 
 

Ad.1. Predstavljanje dekana i nove uprave APTF-a 

U uvodnoj riječi dekan APTF-a dr.sc. Ivan Ostojić, izv.prof. predstavio se zajedno s novom Upravom 

APTF-a. Dekan je istaknuo važnost suradnje predstavnika studenata i nove Uprave, sugerirao je 

studentima da daju svoje prijedloge za unaprjeđenje nastavnog procesa i otvoreno iznesu sve probleme 

s kojima se susreću u nastavi. 

Ad.2. Pokretanje novih smjerova diplomskih studija 

Studenti su upoznati s izradom elaborata za pokretanje novih smjerova diplomskih studija 

Agronomije.  

U tijeku su izrade elaborata za pokretanje: 

- Radni naslovi i nastavnici/koordinatori zaduženi za izradu elaborata 

 Vinogradarstvo/vinarstvo (doc.dr.sc. Viktor Lasić) 

 Vrtna arhitektura (dr.sc. Katica Arar, izv.prof.) 

 Zaštita bilja (dr.sc. Ivan Ostojić, izv.prof.) 

 Zootehnika (dr.sc. Stanko Ivanković, red.prof.) 

 

Skupina studenata predala je na protokol Zamolbu na ime dekana i prodekanice za nastavu u kojoj 

ističu da su zainteresirani za pokretanje studija Zootehnike. 



 
 
Dekan je ukratko upoznao studente s postupkom donošenja novih studijskih programa i zaduženjima 

nastavnika koordinatora te najavio sastanak već idući tjedan na kojem bi se trebalo razmatrati u kojoj 

fazi su izrade elaborata. Dekan je također istaknuo da je elaborat za koji je on osobno zadužen poslan 

na uvid kolegama na Agronomskom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu. Razgovaralo se i o broju 

studenata potrebnom da bi se financijski opravdalo izvođenje nekog smjera gdje je dekan istakao da su 

izrađeni izračuni te da je minimalni potrebni broj studenata 15-20. 

U razgovoru s docenticom dr.sc. Danijelom Petrović dekan je najavio da se okvirno za dvije godine 

može očekivati pokretanje diplomskog studija Tehnologije proizvodnje ljekovitog i aromatičnog bilja. 

Mogućnost uvođenja novih diplomskih smjerova na studiju prehrambene tehnologije nije razmatrana 

ali je najavljeno da bi se eventualno u idućoj akademskoj godini moglo pristupiti izradi novih 

programa. 

Ad.3. Održavanje stručne prakse i terenske nastave 

Dekan je upoznao studente s važnošću održavanja stručne prakse te redovitosti pohađanja iste. Najavio 

je imenovanje novih asistenata/koordinatora za stručnu praksu te najavio sastanak sa studentima 

završnih godina preddiplomskog studija. 

Studenti su potaknuti da aktivnije sudjeluju u terenskoj nastavi. 

Ad.4. Prijavljivanje završnih i diplomskih radova 

Voditeljica studentske referade gospođa Ljiljana Bulić upozorila je studente da na vrijeme i do kraja 

ispoštuju postupak prijave i obrane završnih i diplomskih radova. Postupak podrazumijeva prijavu 

rada do početka posljednjeg semestra nastave kako bi prijavljene teme mogle biti usvojene na sjednici 

Znanstveno-nastavnog vijeća, najavu obrane rada u studentskoj referadi dva tjedna prije samo objave 

kako bi se mogao provjeriti dosije studenta, izmirenje svih obveza prema knjižnici u smislu 

razduživanja posuđenih knjiga i dostavljanja elektronske verzije završnog/diplomskog rada.  

U raspravu su se uključili i dekan i prodekanica za nastavu te podsjetili studente da već tijekom 

zadnjega semestra, bez obzira na obveze spram polaganja ispita, pristupe izradi završnog/diplomskog 

rada. 

Ad.5. Evidencija nastave 

Predstavnici studenata su upozoreni da savjesno pristupe vođenju evidencije nastave. Studenti mogu 

navesti primjedbe na evidenciju. Istaknuto je da je evidencija bitna kako za kvaliteto i potpuno 

izvođenje nastave tako i za obračun honorara nastavnika koji su izvanjski suradnici APTF-a. 

Ad.6. Tekuća pitanja 

Pod ovom točkom raspravljalo se o visini školarina pri čemu su studenti izrazili nezadovoljstvo istom. 

Predsjednica podružnice Studentskog zbora APTF-a, Ana Sičaja uputila je pitanje zašto studenti 

prehrambene tehnologije nemaju mogućnost studiranja uz potporu ministarstva. Dekan je objasnio da 

je Sveučilište u intenzivnom procesu integracije pa da se i u tom smislu mogu očekivati određena 

poboljšanja s početkom iduće akademske godine.  

Studenti su također okvirno upoznati sa statusom Agronomskog i prehrambeno-tehnološkog fakulteta 

kao članice Sveučilišta u Mostaru, te načinom financiranja od strane osnivača. 

Studij Prehrambene tehnologije je pokrenut kao studij uz plaćanje i kao takav ostaje do daljnjeg 

odnosno dok se nešto bitno u financijskom statusu APTF-a ne promijeni na bolje. 



 
 
Zamjenik predsjednice studentskog zbora APTF-a, Mario Kovač izrazio je želju da studenti 

prehrambene tehnologije posjete ili održe dio vježbi u Laboratoriju za med u Rodoču što je dekan 

obećao da će ispuniti. Dekan je također u kontekstu poboljšanja laboratorijskog i praktičnog rada 

najavio da u dogledno vrijeme postoji mogućnost da studenti prehrambene tehnologije prerađuju neke 

naše proizvode s pokušališta npr. višnje.  

Studenti I godine prehrambenog inženjerstva su upozoreni da redovito pohađaju nastavu jer je bilo 

pritužbi gostujućih profesora na slabu posjećenost nastave. Od strane studenata istaknuto je da neki 

profesori ne inzistiraju na dolascima tj. da podjednako daju potpise svim studentima.  

Studenti su imali pritužbe na neke profesore u smislu neobjavljivanja rezultata ispita na internetu, 

predugo čekanje na rezultate ili neodgovaranje na mailove studenata. Prodekanica za nastavu je 

skrenula pozornost na studentsku anketu i zamolila studente da svoje nezadovoljstvo pojedinim 

segmentima rada profesora iskažu u studentskoj anketi. 

Studenti su iskazali određeno nepovjerenje prema anonimnosti studentske ankete na načina na koji se 

ona sada obavlja. 

Dekan i prodekani su obećali da će obaviti razgovore s određenim profesorima i asistentima zbog 

primjedbi studenata. 

Prodekanica za znanost i međunarodnu suradnju upoznala je studente s aktivnostima APTF-a na 

području međunarodne razmjene i mobilnosti studenata. Zatražila je od studenata, kako je traženo iz 

Rektorata, da se jave oni studenti koji su u mogućnosti bilo kada otići na međunarodnu razmjenu. 

Budući da u Rektoratu Sveučilišta traže da se napravi baza studenata koji su u mogućnosti bilo kada 

pristupiti međunarodnoj razmjeni jer često puta se događa da su rokovi za prijave dosta kratki. 

Prodekanica za znanost i međunarodnu suradnju obavijestila je studente o izradi  Pravilnika o 

međunarodnoj mobilnosti koja je u tijeku i kojim se uređuju osnovna načela mobilnosti dolaznih i 

odlaznih studenata, znanstveno-nastavnog, umjetničko-nastavnog te nenastavnog osoblja  na 

Sveučilištu u Mostaru. Također je upoznala studente i s mogućnostima obavljanja stručne prakse 

preko Organizacije IAESTE čiji jedan natječaj je upravo u tijeku. 

Sastanak je završen u 9 i 30.          

Zapisnik izradila:  

izv.prof.dr.sc. Anita Ivanković 


